
 

 

Vragen conform art. 74 Reglement van orde Waterschap Brabantse Delta betreffende  

grondwateronttrekking regio Dinteloord  

 

Geachte leden van het Dagelijks Bestuur van Waterschap Brabantse Delta, 

Na enige wisseling van mails van de heer Broere uit Dinteloord, hierbij de aanscherping 

daarvan, op advies en verzoek van de organisatie, in de vorm van de zogenaamde “Artikel 74 

vragen”.  Omwille van de transparantie en volledigheid laat ik hierna de letterlijke tekst 

volgen van de heer Broere. 

“Geachte heer Sneep, beste Anco, 
  
1 maart jl. heb ik u schriftelijk geïnformeerd over de onttrekking van grondwater op 
grote diepte door het Agrofood Cluster nabij o.a. de Noordzeedijk te Dinteloord en de 
zettingen als gevolg daarvan die de afgelopen jaren te zien zijn onder meer op 
diverse locaties in de kern van Dinteloord. 
  
Op 15 maart 2023 ontving ik via u de reactie van mevrouw Van den Tillaart; ik voeg 
die gemakshalve als PDF-document toe. Passages waarnaar ik verwijs in mijn 
onderstaande reactie heb ik geel gemarkeerd en achter die markering staat een 
verwijzing naar mijn opmerking. 
 
Mijn eerste reactie van 24 april 2023 hierop was kennelijk niet duidelijk genoeg. U liet 
mij althans weten: 
“De mailwisseling komt onduidelijk over. Verzoek is om heel duidelijk en scherp je 
vragen te formuleren, zodat ik ze formeel in kan dienen. Dan krijg je ook formeel 
antwoord.” 
 
Met dit schrijven reageer ik opnieuw op de reactie van mevrouw Van den Tillaart, 
conform uw verzoek hierboven. 
 
Opmerking 1 
De volgende reactie van mevrouw Van den Tillaart stelt mij niet tevreden: 
"De tuinders in de omgeving gebruiken hoofdzakelijk hemelwater en waar nodig 
wordt dit aangevuld met gezuiverd water vanuit de suikerfabriek." 
  



Met het blote oog is voor eenieder waar te nemen dat de zwarte bassins meer leeg 
dan vol staan. En daarbij worden die veelal als ‘zwempoel’ gebruikt door watervogels 
wat als gevolg heeft dat dit water vervuild raakt door uitwerpselen etc. Voor tuinders 
is het niet interessant om dat vervuilde water te gebruiken. 
Weliswaar is het zo dat de suikerfabriek water teruglevert aan het onttrekkingsgebied 
als compensatie, maar dat bereikt zeker niet de 2de watervoerende laag op grote 
diepte. 
  
Vraag 1 
Hoe meet het waterschap of er niet te snel en te veel water uit de 2de watervoerende 
laag wordt onttrokken, waardoor er inklinking van de bovenliggende veenlaag 
ontstaat zodat deze dientengevolge nooit meer zijn oude vorm terugkrijgt? 
 
Vraag 2 
Wordt er met enige regelmaat controle uitgevoerd op het aanwezig zijn van "illegale 
bronnen" in de kassen bij de tuinders? 
  
Vraag 3 
Worden er door het waterschap controlemetingen gedaan m.b.t. NAP-hoogtes van 
het gebied rondom het Agrofood Cluster en in Dinteloord? 
 
Opmerking 2 
Zomer en winterpeil zijn niet relevant voor de problematiek waarmee ik – maar ook 
andere dorpsgenoten – te maken hebben in deze kwestie, aangezien het probleem 
letterlijk veel dieper ligt: de onttrekking van grondwater op grote diepte door het 
Agrofood Cluster nabij o.a. de Noordzeedijk te Dinteloord. 
 
Vraag 4 4 
Wat is de hoeveelheid m3 grondwater die op grote diepte onttrokken wordt met de 
installatie aan de Noordzeedijk te Dinteloord? 
 

Opmerking 3 
Mevrouw Van den Tillaart verwijst mij naar het Waterloket van de gemeente 
Steenbergen. Navraag bij de gemeente Steenbergen leverde mij op dat deze geen 
Waterloket o.i.d. heeft en bijgevolg ook niet als aanspreekpunt kan dienen. 
 
Vraag 5 2 
Nu gesteld wordt dat de Provincie Noord-Brabant niet het bevoegd gezag is en ook 
de gemeente Steenbergen dat niet blijkt te zijn, welke overheidsinstantie dient dan 
wel als aanspreekpunt waar bezorgde burgers met hun vragen terecht kunnen? 
 
Ik vertrouw erop dat bovenstaande opmerkingen en vragen nu duidelijk en scherp 
geformuleerd zijn en ik zie uit naar de beantwoording ervan. 
  
Met vriendelijke groet, 
  

Arco Broere” 
 

 



Namens de heer Broere alvast veel dank voor de beantwoording! 

Hartelijke groet, 

 

Anco Sneep 

Fractievoorzitter VVD 

Waterschap Brabantse Delta 

 

 

Bijlage: Pdf 20230315 reactie mevrouw van den Tillaart. 

 

 


